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Abstract (en)
Heat transfer device, especially used as a gas condenser for CO2 air-conditioning systems of motor vehicles, comprises a heat transfer net with flat
pipes (5), corrugated ribs, and collection pipes (2, 3). A distribution device (4) arranged parallel to one of the two collection pipes has a fluid inlet (6)
and two fluid distribution openings (7, 8) connected to an outer chamber (10, 11) of the adjacent collection pipe. A fluid outlet (22) is arranged in a
middle chamber (21) of one of the collection pipes. <??>Preferred Features: The flat pipes run horizontally and the collection pipes run vertically.
The two fluid distribution openings open into the uppermost and lowermost chambers of the collection pipe.

Abstract (de)
Es wird ein Wärmeübertrager für Kfz-Klimaanlagen beschrieben, der kältemittelführende Sammelrohre (2,3) und dazwischen angeordnete
Flachrohre (5) aufweist, wobei der Wärmeübertrager mehrflutig durchströmt wird. Einem der Sammelrohre (3) ist eine Verteileinrichtung (4) für
das Kältemittel zugeordnet, die vorzugsweise als parallel angeordnetes Rohr mit zwei Überströmöffnungen (7,8) ausgebildet ist. Hierdurch ist eine
Kältemittelführung mit einer Abströmung (22) im mittleren Bereich des Wärmeübertragers möglich. Derartige Wärmeübertrager werden vorzugsweise
für mit CO2 als Kältemittel betriebene Kfz-Klimaanlagen eingesetzt. <IMAGE>
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